



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1027

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies
New York, 1984

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 1027

1976

1. Nos. 15094-15109

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 8 November 1976 to 10 November 1976*

	<i>Page</i>
No. 15094. Federal Republic of Germany and Philippines:	
Air Transport Agreement. Signed at Manila on 6 August 1971.	
Exchange of notes constituting an arrangement relating to the route schedule of the above-mentioned Agreement. Manila, 6 August 1971	3
No. 15095. Cyprus and Italy:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Nicosia on 24 November 1972	31
No. 15096. Malta and Cyprus:	
Agreement on commercial scheduled air transport (with annex). Signed at London on 22 May 1975	45
No. 15097. Norway and German Democratic Republic:	
Agreement relating to air services (with annex). Signed at Oslo on 26 May 1975	61
No. 15098. Austria and Turkey:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Vienna on 31 October 1967 . .	77
No. 15099. United Nations (United Nations Development Programme) and Democratic Yemen:	
Agreement concerning assistance by the United Nations Development Programme to the Government of Democratic Yemen (with exchange of letters of 23 September and 8 November 1976). Signed at Aden on 8 November 1976	95

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 1027

1976

I. N^{os} 15094-15109

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 8 novembre 1976 au 10 novembre 1976*

	<i>Pages</i>
N° 15094. République fédérale d'Allemagne et Philippines :	
Accord relatif aux transports aériens. Signé à Manille le 6 août 1971.	
Échange de notes constituant un arrangement concernant le tableau des routes de l'Accord susmentionné. Manille, 6 août 1971	3
N° 15095. Chypre et Italie :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Nicosie le 24 novembre 1972	31
N° 15096. Malte et Chypre :	
Accord relatif aux transports aériens commerciaux réguliers (avec annexe). Signé à Londres le 22 mai 1975	45
N° 15097. Norvège et République démocratique allemande :	
Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Oslo le 26 mai 1975 . .	61
N° 15098. Autriche et Turquie :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Vienne le 31 octobre 1967	77
N° 15099. Organisation des Nations Unies (Programme des Nations Unies pour le développement) et Yémen démocratique :	
Accord relatif à une assistance du Programme des Nations Unies pour le développement au Gouvernement du Yémen démocratique (avec échange de lettres des 23 septembre et 8 novembre 1976). Signé à Aden le 8 novembre 1976	95

No. 15100. United Nations and Nepal:

- Agreement concerning the Seminar on the participation of women in political, economic and social development to be held in Kathmandu from 15 to 22 February 1977. Signed at New York on 9 November 1976 119

No. 15101. United States of America and Mali:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to the Peace Corps. Bamako, 23 December 1969 and 17 April 1971 121

No. 15102. United States of America and Iran:

- Air Transport Agreement (with route schedule, capacity procedures and exchange of notes). Signed at Tehran on 1 February 1973 129

No. 15103. United States of America and China:

- Exchange of notes constituting an agreement concerning the exhibition of archeological finds of the People's Republic of China (with annexes, related notes of 28 October and 13 November 1974 and agreement between the U.S. Committee for the Exhibition of Archeological Finds of the People's Republic of China of the National Gallery of Art of the United States of America and the Committee for the Organization of Exhibitions of Archeological Finds of the People's Republic of China concerning the exhibition of archeological finds of the People's Republic of China). Peking, 28 October 1974
- Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement (with related letter). Peking, 15 April 1975 180

No. 15104. United States of America and Poland:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to sales of agricultural commodities (with schedule). Washington, 15 May 1975 323

No. 15105. United States of America and Poland:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in cotton textiles (with annex). Washington, 6 November 1975 333

No. 15106. United States of America and Egypt:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to Suez Canal clearance: extension of task force. Cairo, 16 and 29 June 1975 345

No. 15107. United States of America and Egypt:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to the exhibition of art treasures. Washington, 28 October 1975 351

N° 15100. Organisation des Nations Unies et Népal :

Accord relatif au Séminaire sur la participation des femmes au développement politique, économique et social devant se tenir à Katmandou du 15 au 22 février 1977. Signé à New York le 9 novembre 1976 119

N° 15101. États-Unis d'Amérique et Mali :

Échange de notes constituant un accord relatif au Corps de la Paix. Bamako, 23 décembre 1969 et 17 avril 1971 121

N° 15102. États-Unis d'Amérique et Iran :

Accord relatif aux transports aériens (avec tableau de routes, procédures de détermination des capacités et échange de notes). Signé à Téhéran le 1^{er} février 1973 129

N° 15103. États-Unis d'Amérique et Chine :

Échange de notes constituant un accord relatif à l'exposition d'objets archéologiques de la République populaire de Chine (avec annexes, notes connexes des 28 octobre et 13 novembre 1974 et accord entre le Comité américain de l'exposition d'objets archéologiques de la République populaire de Chine constitué par la National Gallery of Art des États-Unis d'Amérique et le Comité d'organisation des expositions archéologiques de la République populaire de Chine relatif à l'exposition d'objets archéologiques de la République populaire de Chine). Pékin, 28 octobre 1974

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné (avec lettre connexe). Pékin, 15 avril 1975 181

N° 15104. États-Unis d'Amérique et Pologne :

Échange de notes constituant un accord relatif à la vente de produits agricoles (avec échéancier). Washington, 15 mai 1975 323

N° 15105. États-Unis d'Amérique et Pologne :

Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe). Washington, 6 novembre 1975 333

N° 15106. États-Unis d'Amérique et Égypte :

Échange de notes constituant un accord relatif au dégagement du Canal de Suez : prorogation du mandat de l'équipe spéciale. Le Caire, 16 et 29 juin 1975 345

N° 15107. États-Unis d'Amérique et Égypte :

Échange de notes constituant un accord relatif à l'exposition de trésors artistiques. Washington, 28 octobre 1975 351